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Na vědomost
se dává...

Zpravodaj Obecního úřadu Máslovice
Ročník XVII                                Číslo 1                    Únor 2011  

Sčítání lidu, domů a bytů bude 

provedeno nejen v České republice, 

ale v celé Evropské unii v jednotný 

termín, kterým je půlnoc z 25. na 

26. březen 2011. To není jediná no-

vinka, která toto sčítání odlišuje od 

předchozích. Mezi ostatní patří např. 

to, že se nesleduje vybavenost bytů či 

vlastnictví auta nebo rekreační chaty, 

ale pouze, zda má rodina možnost 

využívat osobní počítač a připojení 

na internet, dále že sčítací komisaře 

nezajišťují obce, ale Česká pošta, for-

muláře se mohou vyplňovat v elek-

tronické podobě na internetu aj..    

Jak sčítání proběhne?
Od 26. února do 6. března budou 

sčítací komisaři roznášet domácnos-

tem do dopisních schránek informač-

ní letáky o sčítání a zároveň lísteček 

s návrhem termínu, kdy přinesou sčí-

tací archy.

Od 7. března do 25. března rozne-

sou sčítací komisaři domácnostem 

v dohodnutém termínu sčítací archy. 

Každý občan dostane zelený sčítací 

list osoby, každý majitel nebo uži-

vatel bytu žlutý bytový list a majitel 

nebo správce domu oranžový domov-

ní list. Sčítací listy se předávají proti 

podpisu a pro všechny členy domác-

nosti je může převzít hromadně oso-

ba starší 15 let.

Půlnoc z 25. na 26. března je roz-

hodujícím okamžikem sčítání. Sčíta-

cí  formuláře musí vyjadřovat sku-

tečný stav v tomto momentu.

Od 26. března nejpozději do 14. 

dubna se odevzdávají vyplněné sčí-

tací formuláře jednou ze tří možných 

cest. Je to osobní předání sčítací-

mu komisaři v dohodnutém termínu, 

nebo bezplatné odeslání poštou ve 

zvláštní obálce od sčítacího komisa-

ře a konečně odeslání přes internet. 

Poslední způsob je nejrychlejší a nej-

bezpečnější. Způsob jeho použití na-

jdete podrobně popsaný v informač-

ním letáku. 

V celém průběhu je zajištěna plná 

ochrana osobních dat. Při souhrnném 

zpracování  budou údaje anonymizo-

vány tím, že z databáze budou odstra-

něna všechna jména a rodná čísla.

K čemu sčítání slouží?
Výsledky sčítání poskytují cen-

ná data pro mnohá opatření veřejné 

správy. Tak např. z údajů, jak často 

a kam lidé cestují za prací nebo děti 

do škol, se sestavují plány dopravní 

obslužnosti, z dat o věkové struktuře 

a jejich projekce do budoucnosti lze 

dělat opatření  na optimalizaci sítě 

škol a plánovat kapacity sociálních 

služeb pro seniory, podle počtu oby-

vatel se obcím přerozdělují výnosy 

daní, dá se z nich předvídat vývoj po-

ptávky po pracovních místech atd.

Je tedy žádoucí, aby sčítání vyja-
dřovalo opravdu skutečný stav.

SČÍTÁNÍ LIDU

 LETIŠTĚ

 AUTOBUSOVÁ   
      DOPRAVA

 Z HISTORIE   
      MÁSLOVIC

 Z OBECNÍHO   
      ÚŘADU

 SPORTOVNÍ KLUB

 MAŠKARNÍ BÁL 
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Ve středu 26. ledna se konala v Kralupech n.Vlt. ve-

řejná diskuse, kterou uspořádal a živě přenášel Český 

rozhlas Radiožurnál. Účastnil se jí velký počet občanů 

z obcí kolem letiště a na jejich dotazy a názory odpoví-

dali náměstek ministra životního prostředí Ivo Hlaváč, 

ředitel Letiště Vodochody Martin Kačur, poslanci par-

lamentu  Kateřina Klasnová (Věci veřejné) a Pavel Hoj-

da (KSČM) a zástupce občanského sdružení Stop letiš-

ti Vodochody a zároveň starosta Kralup Petr Holeček. 

Se zadostiučiněním přijali přítomní občané oznámení 

náměstka ministra pana Hlaváče, že ministerstvo vrací 

dokumentaci o vlivu letiště na životní prostředí k do-

pracování zejména na úseku hlukové studie a dopravní 

zátěže. Nemile překvapen byl jen ředitel letiště pan Ka-

čur, který to ovšem chápe jen jako zpoždění. Na jejich 

záměru to prý nic nemění. Odpůrci letiště jsou s roz-

hodnutím ministerstva spokojeni, ale velkému nadšení 

nepropadají, neboť zdaleka dobojováno není. Přesto 

věří, že pokud nezasáhne korupce, tak tu žádné letiště 

nebude, protože záporný vliv na životní prostředí třice-

ti tisíc lidí nelze jen tak pominout. K rozhodnutí minis-

terstva o vrácení dokumentace přispělo jistě i ohromné 

množství více než 1400 připomínek obcí, občanských 

sdružení i jednotlivých občanů. Podle vyjádření pana 

Hlaváče se všemi připomínkami a výhradami minister-

stvo vážně zabývalo. 

DOKUMENTACE O VLIVU LETIŠTĚ NA ŽIVOTNÍ 
PROSTŘEDÍ VRÁCENA

Rozruch v obcích Středočeského kraje  vyvolalo 

rozhodnutí krajského úřadu omezit od 1. února 2011 

počet autobusových spojů v rámci kraje nejméně o 18 

%. Důvodem pro to jsou údajně nižší finanční zdroje 

kraje v důsledku vládních škrtů. Naše obec by podle 

tohoto záměru přišla o dva spoje. Rozhodnutí kraje ne-

bylo s obcemi konzultováno a vyvolalo tak všeobec-

ný nesouhlas. Opozice v krajském zastupitelstvu vy-

volala mimořádné jednání zastupitelstva k této otázce 

a hejtman je svolal na sobotu 28. ledna na 18. hodinu. 

Přes tento neobvyklý termín se ho zúčastnilo jako po-

zorovatelů více než sto představitelů obcí. Po hodině 

a půl rozpravy pouze o tom, zda zařadit do programu 

schůze  jako zvláštní bod diskusi a po vzájemných slov-

ním přestřelkám zastupitelů o všem možném a monolo-

zích dr. Ratha došlo konečně na hlasování o programu.  

Program nebyl schválen díky zastupitelům z ČSSD 

a KSČM. Celé jednání tak bylo zmařeno a schůze se 

rozešla k nevoli starostů nad tímto nedemokratickým 

postupem.

Dne 1. února proběhla jednání představitelů Pražské 

integrované dopravy se starosty zainteresovaných obcí, 

ze kterých vyplynulo, že uvažované snížení dotace kra-

je na příměstskou autobusovou dopravu a očekávané 

zvýšení nákladů dopravc§ o 2 Kč/km lze pokrýt vyšší 

dotací hlavního města Prahy a provedeným zdražením 

jízdného, aniž by se zvýšilo dotační zatížení obcí. Díky 

vstřícnému postoji Pražské integrované dopravy zůsta-

nou stávající spoje mezi naší obcí a Prahou zachovány 

a obec bude přispívat na dopravní obsluhu stejně jako 

dosud.   

OMEZENÍ AUTOBUSOVÉ DOPRAVY NA LINCE 374 SE NEKONÁ

Zastupitelstvo obce se sešlo v plném počtu na řádné 

schůzi dne 28. prosince 2010. Hlavním bodem progra-

mu bylo schválení rozpočtu na rok 2011. Rozpočet byl 

jednomyslně schválen jako vyrovnaný ve výši 5 milio-

nů 295 tisíc Kč. Doplňkem schváleného rozpočtu obce 

bylo také stanovení závazných limitů rozpočtu mateř-

ské školy. Obec plánuje pro mateřskou školu 220 tisíc 

Kč. Podrobný obsah rozpočtu podle jednotlivých po-

ložek je k dispozici na webových stránkách obce a na 

obecním úřadu. Zastupitelstvo také schválilo rozpočet 

Svazku obcí Dolní Povltaví. Dále schválilo 5% ní sní-

žení odměn všech zastupitelů, organizační a jednací 

řád zastupitelstva a řadu předepsaných směrnic pro ve-

dení účetnictví obce. Vyslechlo také zprávu starostky  

o prodeji obecních stavebních pozemků a schválilo zá-

stavní právo Raiffeisen stavební spořitelny na pozemky 

č.parc 66/48 a 66/49 za poskytnutý úvěr. 

V diskusi bylo vzneseno několik námětů hlavně k ve-

řejnému osvětlení obce, které bude obecní úřad konzul-

tovat s odborníky.

Z JEDNÁNÍ OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA
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Tři čtvrtě století je z hlediska lidského života doba 

dost dlouhá a tak tu dnes v Máslovicích  žije už jen 

několik málo lidí, kteří si pamatují, jak naše vesnička 

tenkrát vypadala. Jaká tedy byla?

Především musím říci, že byla menší počtem domů, 

ale nikoliv počtem obyvatel. Domů tu bylo tenkrát 

jen sedmdesát devět a žilo v nich něco málo přes tří 

set lidí. Domky byly prosté, přízemní, většinou jen 

se dvěma obytnými místnostmi, o koupelnách a spla-

chovacích záchodech se mohlo tak jenom snít. V celé 

vsi byly jen tři patrové domy, a to čp. 2, dále statek 

s čp. 15 a Na Dole bývalá Grégrova vila. Do dnešního 

komfortu bydlení bylo tedy hodně daleko. 

Skoro u každého domku byly chlívky pro drobná 

hospodářské zvířectvo. Kdekdo choval prase  a ko-

zu, několik malých rolníků krávy, ve statku a u čtyř 

větších hospodářů byli i koně, o slepicích a králících 

ani nemluvě. Náves byla přes léto plná husí. Jejich 

eldorádem byl návesní rybníček, říkalo se mu pros-

tě Louž. Ten byl tam, co je dnes parčík s pomníkem 

obětem válek 

 Žádné ulice nebyly asfaltované. O tu hlavní se sta-

ral okresní cestář Josef Michálek z Vodochod, který 

průběžně spravoval četné výmoly a čas od času čistil 

podél silnice příkopy. 

V obci nebylo žádné hřiště, děti si hrály na travna-

tém prostranství kolem vodojemu, kde je dnes ma-

teřská škola. Oblíbeným místem her na schovávanou 

bylo okolí zvoničky. To ještě existovala úzká ulička, 

oddělující dnešní muzeum od domu rodiny Hubených, 

takže schovávaček tu bylo dost. Na jaře se hrávaly 

kuličky, a to většinou před obecním úřadem. Tam ne-

byla žádná zámková dlažba jako dnes, takže stačilo 

podpatkem vykroužit důlek a mohlo se hrát. Oblíbe-

ným místem různých bojových her byl i Prostřední 

vrch, krátce Prostřeďák. V zimě se bruslilo na Louži 

nebo na Dolském rybníku.

V obci byly dvě hospody, velká U Doležalů tam, kde 

je dneska autoopravna pana Vojáčka, a malá hospůd-

ka U Lidických (čp.26). Tam, kde je dnešní hospoda, 

byla Doležalova stodola. Do Doležalovy hospody se 

vcházelo vchodem, kde má dnes pan Vojáček příjem 

zakázek. Vcházelo se do výčepu a jím se procházelo 

do sálu. Zvláštní vchod sál neměl. V průčelí sálu bylo 

divadelní jeviště a na druhém konci na stěně, oddělu-

jící sál od výčepu (čili jak se říkalo od lokálu) byla 

dřevěná galerie. 

Také tu byly dva obchody smíšeným zbožím, kde se 

kromě potravin prodávaly řetězy na dobytek, petro-

lej a jiné průmyslové zboží. Obchod pana Vladimíra 

Polívky byl v budově dnešního muzea a vcházelo se 

do něho z uličky, vedoucí k vrátkům domu Hubených. 

Druhý obchod provozoval pan Alfred Goldberger 

v dnešním domě paní Hořánkové čp. 9 a vchod do 

krámu byl tam, kde je dnes okno blíže uličce U Vý-

boru. Alfred Goldberger se stal se svou manželkou 

za války obětí holocaustu. Vedle těchto obchodů byla 

na návsi trafika. Byl to malý dřevěný domeček, spíše 

bouda, vytápěná v zimě malými kamínky, stojící pod 

lípou vedle dnešní hospody. Kuřivo v ní prodávala 

rodina válečného poškozence z první světové války 

Františka Filingera z čp.36. Zboží si donášeli v ran-

cích z rozdělovny v Líbeznicích.

Na severu končila obec dnešní ulicí Zahradní, říka-

lo se tam Na Zavráčí. Mezi ulicí Pražskou a Šáleckou 

bylo dál jen pole, žádné domy tu nestály. Pole bylo 

také tam, kde dnes mají své domy paní Kostlánová 

a rodina Skrbkova. Od ulice na Vartě odděloval toto 

pole hustý plot z kustovnice (lidově zvané jericho), 

na kterém přes léto hodovali četní čmeláci. Tam, kde 

jsou dnes domy v ulici Na Ladech, se rozkládala pan-

ská třešňovka, táhnoucí se až k hájovně (dnešní dům 

pana Šťastného). Velkou třešňovku měl také Josef 

Doležal na západním okraji katastru, kde se říkalo 

Nad Vodou. O jejich sklizeň se každoročně ucházeli 

sadaři, nejčastěji máslovičtí Josef Poslušný a Franti-

šek Zoula nebo kozomínský sadař Šťastný. Dnes obě 

třešňovky zarůstají lesem z přirozeného náletu semen 

a jen pár odumírajících třešní připomíná dávné sadař-

ské žně. 

Autobus do obce nejezdil, do Prahy se jezdilo vla-

kem z Libčic. Do Vodochod vedla jen blátivá polní 

cesta, na které si malí školáčci vodochodské školy 

užili bláta i zimních fujavic. Když té zimní nepohody 

bylo někdy až přespříliš, nechal občas statkář Malý 

zapřáhnout do selského fasuňku koně, na vůz se ho-

dilo několik otepí slámy a školáci se do školy vezli. 

Zato silnice do Odolené Vody byla pěkná a prošlo po 

ní mnoho veselých svatební průvodů z vodolského 

kostela i mnoho smutných pohřbů,  kterými máslo-

vičtí občané vyprovázeli za vyhrávání smutečních po-

chodů na vodolský hřbitov své zemřelé sousedy. 

                                         v-ch-

MALÝ VÝLET DO HISTORIE
MÁSLOVICE PŘED SEDMDESÁTI PĚTI LETY
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 Prodej pozemků v lokalitě 1/6 pokračuje. 

V současné době jsou  prodány tři pozemky fi rmě Wolf Sys-

tem, kupní smlouva na další pozemek byla podepsána s jedním 

manželským párem a čeká se jen na zapsání změny vlastnictví 

v katastru nemovitostí a na další pozemek byla složena nevratná 

záloha a čeká se jen na vyřízení hypotéky budoucím vlastníkům. 

Současně probíhají práce na projektové dokumentaci ke staveb-

nímu řízení pro přeložku elektrického vedení a přívod elektřiny 

k jednotlivým stavebním pozemkům. Obec splatila také všechny 

faktury fi rmě Envos, část poslední faktury byla splacena pomocí 

úvěru od Raiffeisen spořitelny ve výši 796 tisíc korun.  

 Poplatky za komunální odpad musí být 

uhrazeny do 22. února (alespoň první část). Od 28. února nebu-

dou vyváženy popelnice bez nových známek. 

 Hledáme šikovné a ochotné pomocní-
ky pro práci s webovými stránkami obce. Jde jed-

nak o vkládání textů, obrázků a fotografi í do 

redakčního systému stránek, což není nikterak 

složité. Hlavně bychom stáli o spolupracov-

níky s aktivním přístupem k obsahu našich 

stránek, kteří by přinášeli vlastní nápady na 

vylepšení  jejich obsahu. Pro úroveň stránek by 

bylo jistě dobré, kdyby nás bylo víc i z různých 

věkových skupin, kteří se budeme webovými 

stránkami zabývat. Zájemci(-kyně), hlaste se, 

prosím, u starostky.  

 Masopust se blíží a s ním i za-

bijačka. V sobotu 26. února se budou prodávat 

zabijačkové dobroty na návsi již od 9,30 hod 

Vlastní zabijačka začne v 10 hodin.. Masky se-

jdou na návsi o půl jedné a pořádném rozehřátí 

s muzikou vyrazí na tradiční průvod obcí. Pro-

síme všechny milé hospodyňky, nezapomeň-

te na nás s dobrotami! A všichni, co můžete, 

přijďte do průvodu, ať je více veselo! Uvítáme 

i pomocníky na přípravu návsi (stánky, stoly, 

lavice) ráno po sedmé hodině a na její úklid po 

akci mezi 16 – 17 hodinou. 

 Vandalismus se, bohužel, nevyhý-

bá ani naší obci. Na zastávce autobusu někdo 

rozlámal prkna u zadní stěny pergoly, lavičky 

i pergola jsou pořezané od nože. Upozorňuje-

me, že pokud bude někdo při jakémkoli proje-

vu vandalismu přistižen, bude s ním, případně 

se zákonnými zástupci, zahájeno přestupkové 

řízení se všemi důsledky, včetně fi nančních. 

 

 Kominíci jsou žádaní, a proto přinášíme několik 

kontaktů, které by naši občané mohli využít. 

Podle nové vyhlášky má každý majitel domu za povinnost ne-

chat zkontrolovat komín a mít k dispozici zprávu o této kontro-

le. U novostaveb jsou tyto zprávy podrobnější a také dražší.  

Kominíci v nejbližším okolí Máslovic: 

Miroslav Novotný, Pionýrská 311, Klecany, tel: 603 538 019 

Jiří Ledvina, Velvarská 626, Kralupy nad Vltavou – Mikovi-

ce, tel: 608 982 930,

Vladislav Mařík, Pakoměřická 77, Líbeznice, tel: 602 202 

919

Jan Lébr, Chlumín 76, tel: 604 554 785

Ceny se pohybují u všech přibližně stejně. Pokud si někdo čistí 

komín sám, kominík zkontroluje a vystaví potvrzení (300 -350 

Kč), běžné čistění s potvrzením (500 – 600 Kč), s kamerou 

1000 Kč, novostavby 1000-3000 Kč. Všichni nabídli určitou 

slevu (buď přímo u čištění nebo neúčtováním dopravy), pokud 

se domluví na jednom dnu více než 4 domy. 

ZPRÁVY Z OBECNÍHO ÚŘADU

Obec Máslovice srdečně zve na  

MÁSLOVICKÝ 
 MASOPUST 

se zabijačkou na návsi 
v sobotu 26. února  2011

VESNICKÁ  ZABIJAČKA (od 10 hodin)
DECHOVKA  A  MASKY NA  NÁVSI (od 13 hodin)

PRŮVOD  MASEK S  HUDBOU  PO  VSI (od 13,30 hodin)

BALADA O SVATÉ DOROTĚ

PRODEJ  ZABIJAČKOVÝCH  DOBROT (od 10 hodin)
HORKÁ  MEDOVINA

MASOPUSTNÍ PALAČINKY a PRECLÍKY
MASOPUSTNÍ  PIVNÍ  GROGGY  KOTLÍK 

SOUTĚŽ  V  POJÍDÁNÍ  JITRNIC
VÝROBA MALÝCH PRASÁTEK

MALOVÁNÍ NA OBLIČEJ a další radovánky...

Bližší informace na tel.: 603 431 148, e-mail: ou@maslovice.cz    



Dne 22. 01. 2011 se konala valná hromada SK Más-

lovice. Hlavním bodem programu byl bezplatný převod 

sportovních kabin do majetku a tedy i správy obce. Valná 

hromada tento převod odhlasovala a bude tedy uskuteč-

něn.

Dalším bodem byla volba nového výkonného výboru 

klubu. Zvoleni byli Daniela Venturová,  Milan Voves ml., 

Petr Olbert, František Zoula ml. a Jan Ilenčík.

Na následném jednání výkonného výboru dne 29. 01. 

2011 proběhla volba jednotlivých funkcionářů. Za před-

sedu byl zvolen František Zoula ml., za místopředsedu 

(tajemníka)  Daniela Venturová, a hospodářem se stal Mi-

lan Voves ml.. Na jednání byla též přítomna paní Hana 

Olbertová, která souhlasila s tím, že bude pro klub i na-

dále vést účetnictví, a dále Milan Voves st., který předal 

svoji funkci.

Jménem nového výkonného výboru bych chtěl podě-

kovat dosavadnímu výboru za jeho činnost a popřát jeho 

členům mnoho úspěchů v osobním i pracovním životě.

Nový výbor čeká hned na začátku mnoho úkolů a to 

hlavně po stránce legislativní.

Zejména je třeba aktualizovat členskou základnu.

V této souvislosti vyzýváme všechny členy SK Máslo-

vice a spolu s nimi i ty, kteří by měli zájem se novými čle-

ny stát, aby se dostavili k registraci, která proběhne dne 
19. 02. 2011 od 14.00 do 16.00 hod. v knihovně obecního 

úřadu. Současně se zaregistrováním a zaplacením člen-

ského příspěvku, který činí pro věkovou skupinu do 15let 

50 Kč, 15 až 18let 80Kč, 18 až 60 let 150Kč a nad 60let 

50Kč, bude každému členu vydán členský průkaz a do-

klad o zaplacení.

V nejbližším možném termínu pak bude svolána valná 

hromada, kam budou pozváni všichni zaregistrovaní čle-

nové. Hlavním bodem tohoto jednání bude schválení no-

vých stanov klubu, dále pak volba revizní komise a jako 

poslední bod bychom rádi představili a projednali pro-

gram činnosti klubu pro tento rok. K tomu bych rád uvedl, 

že uvítáme nápady či doporučení klubu, která pak budou  

předmětem diskuse.

     Za výkonný výbor SK Máslovice František Zoula   

SPORTOVNÍ KLUB MÁSLOVICE INFORMUJE

MAŠKARNÍ BÁL
Bylo nebylo...
za vodochodským kopcem a máslovickou rovinou po-

tkali se vodník s Pipi dlouhou punčochatou. Dostavil se 

i sám Batman, čas si udělal Spiderman, dorazily krásné 

princezny, beruška a čarodějnice. Návštěvou nás poctil 

i svítící kostlivec se svým mladším kolegou.

Že nevíte, o čem vyprávím?
No přece o maškarním bále pro děti, který se konal 4.2. 

2011 v máslovické knihovně. 

A jakže to všechno bylo? 
Všechny masky tancovaly, skotačily, honily se a jedly 

sladkosti i dobroty doma připravené. Hudba hrála o sto 

šest a tři přerostlá mimina s plenkami uváděla pro děti 

zajímavé soutěže.

Děti vším prošly na jedničku - odstříhaly si poslepu 

svoje sladkosti z provázků, tancovaly s balónky, vypus-

tily spoustu bublin z bublifuků, zvládly taneční štronzo 

i sestavení velkých puzzlí. Nakonec si všechny odnesly 

odměny za své krásné masky. 

Že jste tam nebyli a rádi byste to také viděli?
Pak vězte, že fotografi e si budete moci brzo prohléd-

nout na máslovických webových stránkách.

A zazvonil zvonec...
Ne, ne, žádný konec! 

Na maškarní rej dorazili dětí malé i velké, maminky 

i tatínkové. Akci iniciovala Petra Šaňková, s přípravou 

pomáhaly další maminky, fi nančně přispěl obecní úřad. 

Věřte, že toto setkání se bude příští rok opakovat, jste sr-

dečně zváni.

Eva Slejšková

 Zápis  do mateřské školy v Máslovicích  na školní rok 

2011-2012 se koná v budově školy ve čtvrtek dne 10. 3.2011 

od  13 – 16 hodin pro děti, které dovršily k 31.8.2011  tři 

roky. Rodiče přinesou rodný list dítěte, občanský průkaz a 

potvrzení trvalého pobytu dítěte.

Odevzdávání vyplněných přihlášek  je ve čtvrtek 

24.3.2011 od 13 do 16 hodin. Rodiče přijatých dětí budou 

informováni o přijetí do 21.dubna 2011 včetně informativ-

ní schůzky pro rodiče.   

Hana Voříšková, 
Telefon: 220 941 461, Mobil: 603 31 88 31

ZÁPIS DO MATEŘSKÉ ŠKOLY V MÁSLOVICÍCH
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Pište do zpravodaje!
Pište o všem, co se v obci nebo jednotlivých organizacích děje, co 

se vám líbí nebo nelíbí, co byste navrhovali nebo s čím nesouhla-

síte a nebo napište, co byste chtěli vědět, o čem by se mělo také 

psát. Uzávěrka příštího čísla je 31. března 2011. Příspěvky můžete 

předávat do schránky obecního úřadu nebo p. Chalupnému či posílat 

mailem na adresu: ou@maslovice.cz

Na vědomost se dává….
Vydává Obecní úřad Máslovice, rediguje ing. Vladimír Chalup-

ný, titulní list kreslil Michal Morovian. Registrováno na Minister-

stvu kultury ČR pod číslem MK ČR E 12702. Vychází šestkrát do 

roka. Uzávěrka tohoto čísla 8. 2. 2011. Sazba Daniela Kramerová. 

Uveřejněné příspěvky nevyjadřují vždy názor obecního úřadu.

Dodatečně blahopřejeme třem našim občanům, kteří oslavili významná životní jubilea 

v prvních dvou měsících nového roku. V časovém sledu je první pan Miloslav Danda, 

který oslavil pětašedesátiny 3. ledna. Stejné jubileum slavila paní Anna Hubená 10. ledna 

a své šedesátiny paní Marie Šípková 3. února. 

Všem jubilantům posíláme tradiční přání zdraví a životní pohody do mnoha dalších let.

Do našeho obecního společenství přibyli krátce za sebou dva noví malí občánkové, 

a to Ondřej Zajíček, který se narodil 1. února, a za pět dní potom 6. února Eliška Gajdorusová 

(dceruška Milušky Hořánkové). Oběma  ratolístkám přejeme dlouhý a radostný život!

 Společenská kronika  

se uskuteční v úterý 15. února od 19 hodin na obecním úřadě. 

Program: 

1) Schválení věcného břemene pro elektrické vedení v lokalitě 1/6

2) Projednání  žádosti o dotaci z evropských fondů na veřejnou zeleň 

3) Projednání a schválení převzetí sportovních kabin do vlastnictví obce

4) Projednání návrhu zvýšení vstupného do muzea 

5) Projednání návrhu o přistoupení do Fondu Zlatého pruhu Polabí, o.p.s.

6) Projednání návrhu o členství ve Svazu měst a obcí ČR

7) Pronájem a úprava nebytových prostor pro potřeby obce  

8) Stanovisko k žádostem o změnu územního plánu

9) Různé, diskuse

VEŘEJNÉ OBECNÍHO ZASTUPITELSTVA 

V únoru je muzeum již tradičně zavřeno. Výjimku tvoří sobota 

26.2., kdy bude otevřeno od 10 do 15 hodin pro návštěvníky ma-

sopustu. Komentované prohlídky s průvodcem se uskuteční v 11, 

12 a 14 hodin. Návštěva muzea (stálé expozice) bude placená 

v cenách loňského roku. Volný přístup bude předním vchodem 

do místnosti, kde se konají výstavy, protože ta bude celá provo-

něná čerstvě pečenými preclíky, které lze také na místě zakoupit. 

Zároveň si zde návštěvníci budou moci vyrobit prasátko nebo 

nechat pomalovat obličej. 

Je libo kávičku? Je název nové výstavy v muzeu, která bude 

otevřena v sobotu 5. března a potrvá do konce srpna. Na výstavě 

se bude podávat i čerstvá káva u kávového baru. 

V současné době  ještě sháním exponáty, které se ke kávě vzta-

hují – nádoby na kávu, reklamy na kávu, pěkný kávový servis 

apod.. Pokud něco podobného máte, zapůjčete, prosím, na výsta-

vu. V pořádku Vám bude vše vráceno! 

Doufám, že se mi podaří sehnat i odborníky na kávu a zorgani-

zovat během výstavy ochutnávku různých druhů kávy po vzoru 

ochutnávek čajů před dvěma roky, které se velmi povedly. 

Průvodců není nikdy dost, a proto bych ráda rozšířila jejich 

řady. Jedná se o brigádu o sobotách a nedělích, v létě po týdnech. 

Hlaste se, prosím, ti, kdo jste ochotni naučit se trochu informací 

o expozicích v muzeu a nebát se předstoupit před návštěvníky.   

V. Sýkorová (tel:603431148) 

ZPRÁVY Z MUZEA
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